
UCHWAŁA  

RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE  

z dnia 1 lutego 2024 r.  

NR I/554/24  

w sprawie skargi na bezczynność Burmistrza Miasta Lubawka  

Na podstawie art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. – Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. 

U. 2023 r. poz. 775)  Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje:  

§ 1. Postanawia się uznać za bezzasadną skargę w sprawie bezczynności Burmistrza Miasta Lubawka § 

2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lubawka.  

§ 3. Uchwała  wchodzi w życie  z dniem podjęcia.  

  

    

Przewodniczący Rady  
Miejskiej w Lubawce  

  

  

Michał Ołdak  
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UZASADNIENIE  

Po zapoznaniu się z treścią Skargi złożonej przez Pana Władysława Muchę, Komisja Skarg Wniosków i Petycji ustaliła 

następujące kwestie:  
  
Pan Mucha wielokrotnie był informowany o tym, że do końca 2023 roku Wydział Inwestycji nie jest w stanie podjąć 

jakichkolwiek działań w związku z okazaniem granic działek drogowych nr 42 oraz 137 obręb Chełmsko Śląskie, 

graniczących z Pana Muchy nieruchomością tj. działką nr 136 obręb Chełmsko Śląskie.  
  
Pan Mucha był również na spotkaniu w Urzędzie Miasta, w którym uczestniczyli: Zastępca Burmistrza Miasta  
Sławomir Antoniewski, Kierownik Wydziału Inwestycji i Infrastruktury wraz z pracownikiem merytorycznym oraz 

Kierownik Wydziału Mienia i Ochrony Środowiska, na którym były prowadzone rozmowy odnośnie zaistniałej sytuacji 

oraz możliwości rozwiązania powyższego problemu. Podczas spotkania został Pan poinformowany o tym, że geodeci 

nie są w stanie podjąć się działań związanych z wytyczeniem granic i zadanie zlecone zostanie do wykonania w roku 

2024.  
  
Wydział Inwestycji na dzień dzisiejszy posiada jedną ofertę od geodetów działających na terenie powiatu 

Kamiennogórskiego z terminem realizacji wytyczenia spornych odcinków dróg na początku roku 2024.  
  
Mając na uwadze powyższe kwestie Komisja skarg, wniosków i petycji uznała skargę za bezzasadną i 
zarekomendowała podjęcie przedłożonego projektu uchwały.  
  

   Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce  

   

Michał Ołdak  
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